

شركة شمال الزور الأولى للطاقة والمياه ش.م.ك - عامة

SHAMAL AZ-ZOUR AL-OULA POWER AND WATER COMPANY K.S.C. (PUBLIC)

Date: 10 th November 2020	التاريخ: 10 نوفمبر 2020		
To: Boursa Kuwait Company	السادة / شركة بورصة الكويت المحترمين		
Subject: Disclosure of impact of the events arising from the Novel Coronavirus Outbreak on the Financial Statements	تحية طيبة و بعد،،، الموضوع: تأثير الأحداث الناتجة عن انتشار فايروس كورونا المستجد على البيانات المالية		
In accordance to Circular No. (7) of 2020 regarding the disclosure of the impact of the incidents resulted from the novel Corona Virus Pandemic on the Financial Statements, please find attached: - Disclosure Form on the impact of the exceptional circumstances related to the Novel Corona Virus on the financial statements	بالإشارة الي الموضوع أعلاه، و تعميم رقم (07) لسنة 2020 بشأن الإفصاح عن تأثير الأحداث الناتجة عن انتشار فايروس كورونا المستجد على البيانات المالية، مرفق لكم: - نموذج الإفصاح عن تأثير الأحداث الناتجة عن انتشار فايروس كورونا المستجد على البيانات المالية		

	2
Mr. Andrew Paul Frain	السيد/ أندرو بول فران
Board Director and CEO	عضو مجلس إدارة والرئيس التنفيذي
Shamal Az-Zour Al-Oula Power and Water Company K.S.C. (Public)	شمال الزور الأولى للطاقة والمياه ش.م.ك - عامة

Commercial Register No.: 349479 Issued Capital: KD110,000,000. Paid-up Capital: KD110,000,000.

رأس المال المصدر: 110,000,000 د.ك رأس المال المدفوع: 110,000,000 د.ك





إدارة الرقابة المكتبية قطاع الإشراف

نموذج الإفصاح عن تأثير الأحداث الناتجة عن انتشار فايروس كورونا المستجد على البيانات المالية

أولا: تأثير فايروس كورونا المستجد على المركز المالي للشركة First: The impact of the emerging Corona virus on the financial position of the company		م.	
	لا يوجد	التأثير على الأصول العقارية أياً كان تصنيفها	
Not applicable		Impact on real estate assets whatever their classification	1
	لا يوجد	التأثير على الاستثمارات بالقيمة العادلة من خلال الأرباح أو الخسانر	
Not applicable		Impact on fair value investments through profits or losses	2
	لا يوجد	التأثير على الاستثمارات بالقيمة العادلة من خلال الدخل الشامل الأخر	
Not applicable		Influencing equity investments through other comprehensive income	3
	لا يوجد	التأثير على الاستثمارات المدرجة بالتكلفة المطفأة	
Not applicable		Impact on investments listed at the low cost	4
	لا يوجد	التأثير على الشركات الزميلة والمشاريع المشتركة	
Not applicable		Impact on associates and joint ventures	5
	لا يوجد	التأثير على الأرصدة المدينة	
Not applicable		Impact on debit stocks	6
	لا يوجد	النَّاتَيْرِ عَلَى القروض والأرصدة الداننة	7
No impact		Impact on loans and credits	
-	لا يوجد	التأثير على المخزون	
Not applicable		Impact on inventory	8
	لا يوجد	التأثير على الشهرة والأصول غير الملموسة	
Not applicable		Impact on fame and intangible assets	9
	لا يوجد	أي تأثير جوهري آخر على بيان المركز المالي	
No impact		Any other substantial impact on the financial position statement	10

Page 1 of 2





إدارة الرقابة المكتبية قطاع الإشراف

ستجد على الأنشطة الرئيسية للشركة (الإيرادات والمصروفات) بما فيها تأثير الحوافز الحكومية	ثانيا: تأثير فايروس كورونا الم	م.
Second: The emerging impact of the Corona virus on the company's core activities (revenue and		
expenses), including the impact of government incentives		
لا يوجد تأثير على الأيرادات	التأثير على الإيرادات	
		1
No impact on the revenue	Impact on revenue	
التكاليف الاضافية المتكبدة على صحة الموظفين و سلامتهم في مقر العمل و التي لا تمثّل قيمة		
كبيرة لنفقات الشركة	التأثير على المصروفات	
	50000 EX (2000 A) (20	2
Additional costs incurred on employee health and safety in the work	Impact on expenses	
premises but which are not significant to the Company.		

ثَالثًا: تأثير فايروس كورونا المستجد على استمرارية الشركة

Third: The impact of the emerging Corona virus on the continuity of the company

لم يكن هناك اي تأثير على عمليات الشركة بسبب حالات ال covid-19. قد تتأثّر عمليات الشركة اذا اصيب موظفين في المحطة بالفيروس، مع ذلك، يتم التحكم و المراقبة بالمحطة بشكل صارم لتجنب اي اتصال مع اشاخاص خارج المحطة، و لذلك تعتقد ادارة الشركة بأن لن يكون اي تأثير على استمرارية الشركة بالمستقبل

There has been no impact on the Company operations due to Covid-19 cases. Company operations may be affected if the operational staff at the site become infected by Covid-19. However, access to the site is strictly controlled and monitored to avoid any contact with infected outsiders. Therefore, the Company believes that Covid-19 will have minimal impact on its continuty in the future

رابعا: الخطوات التي اتبعتها الشركة للحد من الآثار الاقتصادية المترتبة على تفشي فايروس كورونا المستجد

Fourth: The steps taken by the company to reduce the economic effects of the new Corona virus outbreak

تواصل الشركة مراقبة حالة ال Covid-19 بإحكام مع السلطات و الوكالات الصحية ذات الصلة، و في الوقت الحالي الادارة ليس متوقعة بأي تغيير على تأثير الوباء على عمليات الشركة، و اتخذت الشركة تدابير محددة لضمان صحة الموظفين و سلامتهم و تقييد رحلات العمل.

The Company continues to monitor the Covid-19 situation closely with the relevant authorities and health agencies although at this time management is not aware of any factors that are expected to change the impact of the pandemic on the Company's operations. The Company has taken specific measures to ensure the health and safety of employees and restricted business travel.

السيد/ أندرو بول فران عضو مجلس إدارة والرئيس التنفيذي

Page 2 of 2